
 

BRM.0012.4.2.2019           

 

           

Protokół nr 5/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 19 lutego 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.45. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   –  Przewodnicząca Komisji 

2. Ewa Kempska   –  Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    –  Członek Komisji 
 

Na Komisję spóźnił się radny: Patryk Kaźmierczak (godz.9.05) 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

3. Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

4. Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

5. Piotr Pawlak - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. 

6. Agnieszka Raczkowska - Księgowa Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. 
 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Maria Stępniowska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 4 z posiedzenia Komisji. 
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4. Analiza sytuacji finansowej Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.                      

w Inowrocławiu za 2017 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 4 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 4 z posiedzenia Komisji ? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Analiza sytuacji finansowej Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.                    

w Inowrocławiu za 2017 r. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę o przedstawienie analizy sytuacji finansowej Zakładu Energetyki Cieplnej           

Sp. z o.o. w Inowrocławiu za 2017 r. Materiał jest dość szeroki, proszę Pana Prezesa         

o wyartykułowanie problemów z jakimi zakład w 2017 r. się borykał.  
 

Piotr Pawlak - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.: 

Przedstawił  analizę sytuacji finansowej Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.                

w Inowrocławiu za 2017 r.  

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji: 

Tabela 6. Wskaźniki sprawności działania - wskaźniki płynności są niższe od tych            

w kolumnie nr 3 i one maleją. To jest porównanie do kwietnia? Z czego wynika, 

obniżenie tych poziomów wskaźników? 
 

Agnieszka Raczkowska - Księgowa Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.: 

Wskaźniki płynności pokazują jak możemy szybko upłynnić element obrotowy, aby 

uzyskać gotówkę. Nasze wskaźniki maleją ze względu, że wspieramy się dźwignią 

finansową. Korzystamy przy realizacji bieżących zobowiązań kredytem krótko 

terminowym. Dlatego te wskaźniki maleją. Wskaźniki nie są zastraszająco złe, w naszej 

branży są na umiarkowanym poziomie.     
 

Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji: 

Czy możecie Państwo powiedzieć coś na temat prognozowanego zysku w tym roku? 
 

Agnieszka Raczkowska - Księgowa Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.: 

Patrząc na aurę za oknem, to niestety trudno powiedzieć. Dobrze to nie wygląda, ale nie 

jest tragicznie. Mamy dużo do odrobienia, sezon grzewczy zaczęliśmy o miesiąc później 

w stosunku do roku ubiegłego. Jeżeli w perspektywie będzie szybki koniec zimy, to nie 

będzie to wyglądało ciekawie, ale mamy też w perspektywie dość wysoki koszt zakupu 

miału węglowego, co niestety widać na rynku. Wzrost cen jest znaczny, płaciliśmy przez 
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długi czas po 230-250 zł za tonę, a dzisiaj ta cena wacha się w granicach 320 zł za tonę. 

Koszt przetworzenia jest znaczny , jeżeli chodzi o miał. CO2 kupowaliśmy na poziomie 

5€ za jedną jednostkę, dziś emisja CO2 kosztowała nas 23€ i będziemy musieli umorzyć 

na koniec roku obrotowego, co przekłada się na dość wysokie koszty w działalności 

bieżącej. 
 

Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji: 

W odpowiedzi na interpelację jednego z radnych, odnośnie źródła zaopatrywania się        

w węgiel, było głównie PGG, czyli węgiel krajowy, a Prezes wspomniał, że posiłkujecie 

się również węglem z importu.   

 

Piotr Pawlak - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.: 

To zapytanie dotyczyło okresu 10-letniego. W całym okresie 10-letnim posiłkowaliśmy 

się dostawami miału importowanego. Wielkości były różne między 2 do 6 tysięcy ton      

w skali roku. W obecnym roku obrotowym zaopatrujemy się wyłącznie w krajowy.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Materiały są bardzo dobrze napisane, czytelne. Cieszy fakt, że przystąpiliście Państwo do 

tych dwóch projektów. Oby zakończyły się one sukcesem to wtedy wszyscy jako 

mieszkańcy odczujemy korzyści.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem tego materiału? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu 

i Finansów podjęła uchwałę nr 5/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu dokumentu pn. 

„Analiza sytuacji finansowej Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Inowrocławiu za 

2018 r.” 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kwoty niestety nie są zadawalające.  
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Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Były lata, w których musieliśmy duże kwoty dokładać z naszego budżetu. Teraz jest to 

tylko kwota 17 419,25zł. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Państwo bezpośrednio zaangażowani w działalność placówek oświatowych wiedzą 

doskonale, że te pieniądze nie rekompensują wkładu pracy, jaki wnoszą nauczyciele. 

Nieważne jest to, czy to jest stażysta czy kontraktowy.  
 

Materiał nie podlega głosowaniu. 
 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2019 r. planu dofinansowania 

zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

pobierane przez uczelnie oraz specjalności i formy kształcenia nauczycieli 

prowadzone przez uczelnie, na które dofinasowanie jest przyznawane.  

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2019 r. 

planu dofinansowania zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz specjalności i formy kształcenia 

nauczycieli prowadzone przez uczelnie, na które dofinasowanie jest przyznawane? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz.Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu 

i Finansów podjęła uchwałę  nr 6/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

w sprawie ustalenia na 2019 r. planu dofinansowania zawodowego nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz 

specjalności i formy kształcenia nauczycieli prowadzone przez uczelnie, na które 

dofinasowanie jest przyznawane. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2019.  

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz.Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu 

i Finansów podjęła uchwałę nr 7/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                        

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz.Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu 

i Finansów podjęła uchwałę nr 8/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia 

na lata 2019-2032 . 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Ogłaszam przerwę. 
 

Po przerwie. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 r.  

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 r.?   
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu 
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i Finansów podjęła uchwałę nr 9/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały    

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki                

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 r.   

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2019 r.  

Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Sprawozdania są szczegółowo omówione, nie tylko pod względem merytorycznym, ale 

również pod względem finansowym. 
 

Pytań nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2019 r. ?   
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu 

i Finansów podjęła uchwałę  nr 10/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca  zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


